
 

           

 

 
 

 
             Zápis ze zasedání SR GCA č.10/2023 

               ze dne 13.11.2023 

 

 
Přítomní: 

 

 

JUDr.J.Kovář, Ing. J. Sedláček, Ing. R. Varta, 

Ing.K.Libenská,Ing.M.Kučerka                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

     5 

 

Omluveni:                                                                                                                  

                                                                 

 

Paní V.Kozáková ,M. Hlaváč                                                                                                                                                                                                        

     2 

 

 

 

 

Kontrola úkolů:                      

                                                                                                                                                                                                                            

 

1.1. Propagace klubu ve školách, nábor nových členů klubu (dětí i dospělých): 

- Paní Libenská informovala SR o závěrech z jednání z firmou SKRSTAV o propagaci 

nabídky zvýhodněného členství v GCA (např. zkušební čl. na jeden rok) v rámci 

prodeje bytů ve Slavově u Brna.  

- Paní Kozáková požádala SR o upřesnění informací, které mají být uvedeny v letáku 

na Den otevřených dveří pro školy. V plánu je oslovit cca 50 škol. 

- Všichni členové SR připraví do příštího zasedání návrhy co konkrétně může klub a 

hřiště školám nabídnout. 

 

Odpovídá: Paní Libenská, Paní Kozáková.  

Termín: Z důvodu omluvené nepřítomnosti paní Kozákové je tento bod přesunut na 8.12.2023 

 

   

1.2. Pan Varta informoval, že ČGF zatím neschválila žádné dotace na podporu Dnů 

otevřených dveří. 

ČGF Pan Varta informoval o programu jednání celostátní konference STK. Jedním 

z bodů má být zrušení mládežnických turnajů U16. 

SR GCA dává mandát panu Vartovi, aby na konferenci STK vyjádřil nesouhlas s tímto 

navrhovaným bodem. 

 

    

Odpovídá: Ing. Varta. Termín:8.12.2023 

 

 

1.3. SR GCA schválila termín konání příští VH na 29.1.2024. 

Paní Kozáková zjistí možnosti elektronického hlasování na VH. 

 

Odpovídá: Paní Kozáková.  

Termín: Z důvodu omluvené nepřítomnosti paní Kozákové je tento bod přesunut na 8.12.2023 

 

 

1.4. SR GCA dává mandát Ing. Hlaváčovi, aby na přípravné konferenci ČGF 13.10.2023  

diskutoval body schválené SR GCA. 

 

Odpovídá: Ing. Hlaváč. 

Z důvodu omluvené nepřítomnosti pana Hlaváče bude tento bod řešen na příštím zasedání. 

 

 

1.5. SR GCA jednohlasně schválila vyplacení odměny hráčům a hráčkám reprezentace GCA. 

Vyplacení odměn zpracoval a zajistí Ing.J.Sedláček.  

 



 

Místo: Slavkov u Brna 

Zpracovala: Marta Svobodová 

Dne: 13.10.2023 

Termín příští SR: 8.12.2023 v 14.00 hod. Online 

Za SR GCA:      

          

…………………………………………… 

 Prezident JUDr. Jiří Kovář                                         

 

 

 

 


